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Forum: Skolebestyrelsesmøde 

Tid: 21.9.2021 klokken 18.00-20.00 

Sted: Personalerum 

 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: 

Kim Hansen, formand. Louise Hartmann, næstformand. 

Tine Vitved Jensen, Charlotte Vinther, Esma Demir, Trine 

Avnbo, Adnan Ali Amin 

Medarbejderrepræsentanter:  

Lisbeth Hummelmose, Jeanette Kvist Refskov 

Elevrepræsentanter:  

Nicklas Luong, Mateo Glamatovic 

Sekretærer:  

Flemming Hartmann, Jacob Leisin 

 

Gæst:  

Afbud: Kasper Hajslund 

Mødeleder: Kim Hansen 

Referent: 

 

Jacob Leisin 

Punkt + 
tid. 

Punkter med formålsbeskrivelse Referat og Beslutninger 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden og 

referat 

Godkendt 

2. Meddelelser:  

Fra formanden 

Fra skolerådsmedlem 

Fra ledelsen 

Fra medarbejdere 

Fra øvrige medlemmer 
Forældrehenvendelser 

Fra formanden: Fraværende 

Fra skolerådsmedlem: møde i næste uge 

Fra ledelsen: 

Ansættelser. Der er stillinger i opslag og vi har ansat en 

inklusions pædagog, pr. 01.11.21, stillingerne til matematik er i 

genopslag. 

Der er rigtig mange børnesager der fylder meget lige PT. (post 

Corona effekt?). 

Valg til SKB til foråret. FH tjekker op på procedurer op til valget. 

FH har talt ledelsessituation med skolechefen, forvaltningen skal 

tages i ed i forhold til økonomi. 

Økonomi, vi følger afviklingsplanen, men der er mange ukendte 

faktorer, som FH er nysgerrig på. 

FH har rykket på renovering af nyt skolekøkken, der er forskellige 

benspænd, der sinker processen. 

Morgensang er en hyggelig succes.  

Fodbolddag i indskolingen var en succes. 

Fra SFO: 300.000 i overskud, der skal udmøntes i opgraderinger. 

FKH stilling i opslag, ingen ansat endnu. 

Morgenåbning flyttet til Egeskoven. 

3. kl. aftenåbent som charmeoffensiv og også lidt for 2.kl. 
Fra medarbejdere: manglen på skoleledelse 

presser organisationen nedad. 
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Naturfagsuge i næste uge (39), der vil være 

omlægning af timer. 

Lærer/elevsamtaler afholdes i de kommende uger. 

Fra Elevrådet: ikke endnu 

Fra øvrige medlemmer: ingen kommentarer 

Forældrehenvendelser: 

3. Drøftelse af princip jf. 

Folkeskolelovens §44 stk. 2: 

”Adgangen til at opfylde 

undervisningspligten ved at deltage i 

undervisningen i den kommunale 

musikskole eller ved 

eliteidrætsudøvelse i en 

idrætsforening, jf. § 33, stk. 9.”  

Drøftelse fortsat fra sidste møde – se 

referat. 

Udkast udleveret, gennemlæst og vedtaget. 

4. Principper 

Drøftelse af princip jf. 

Folkeskolelovens §44 stk. 2 – punktet 

” 7) fællesarrangementer for 

eleverne i skoletiden, 

lejrskoleophold, udsendelse i praktik 

m.v”. 

Proceduren for udarbejdelse af 

princippet skal afklares. 

10 minutters brainstorm, som oplæg til færdiggørelse. 

Charlotte har taget noter og kommer med et udkast for 

princippet, til næste møde. 

Udsendelse i praktik skal gennemtænkes og sættes på dagsorden 

til et kommende møde. UU vejleder Palle kunne inviteres til at 

holde et oplæg. 

5. Ansøgning om afkortelse af 
skoledagen på 7. årgang (bilag): 
Der har tidligere været en 
overordnet drøftelse af evt. 
afkortning af skoledagen i SB. 
Der foreligger nu en konkret 
ansøgning. 
Skoleledelsen anbefaler ansøgningen 
godkendes. 
Stillingtagen til evt. fremtidige 
ansøgninger. 

FH anmoder skolebestyrelsen om bemyndigelse til at træffe 

beslutning om godkendelse af fremtidige ansøgninger. Dette er 

godkendt. Skolebestyrelsen får fremtidige ansøgninger tilsendt til 

gennemlæsning. 

6. Høring vedr. ny Børne- og 
Ungepolitik for Albertslund 
Kommune (bilag) 
Drøftelse samt evt. udarbejdelse af 
høringssvar. 

Udkast til høringssvar udarbejdes af: Trine og Charlotte 

Snak om sundhed og trivsel, som en liniær sammenhæng. 

Påpege at Egelundskolen ikke har en kantineordning. 

OBS på børnenes mentale sundhed. 
Forslag om at sammenlægge flere skoler til stordrift af 
skolekøkkener. 

7. Punkter til fremtidige møder Rækken af principper. SFO-rådet. 

9. EVT.  

 
 

Næste møde: 28.10. 


